

Bronco Off-Roaddeo is an outdoor and off-road adventure playground. Original Bronco Sport owners who purchase and take delivery can attend this full-day, immersive driving experience, valued at \$2,500. Fleet vehicles not eligible. See www.BroncoOffRoaddeo.com for more information.

NOTE: THIS PRICE HAS BEEN DEVELOPED AS A GUIDE. DEALERS MAY SELL FOR LESS AND ARE NOT UNDER ANY OBLIGATION TO ACCEPT THIS SUGGESTED RETAIL PRICE.

Star ratings range from 1 to 5 stars (★★★★★), with 5 being the highest.
Les cotes varient de 1 à 5 étoiles (★★★★★), 5 étant la cote la plus élevée

3FMCR9BN7SRF20033

Insist on Ford Protect! The only extended service plan fully backed by Ford and honored at every Ford dealership in the US and Canada. See your Ford dealer for additional details, or visit www.ford.ca for more information.

FordPass Connect™ service and FordPass™ App required for certain remote features (see App Terms for more information). Connected service and related feature functionality is subject to compatible AT&T-network availability. Evolving technology, cellular networks may affect functionality and availability, or continued provision of some features, prohibiting them from functioning. Message and data rates may apply. See your local Ford website for our privacy policy.

**FOR PLANT
USE ONLY**

Personalize your vehicle with Ford Custom Accessories. Genuine Ford Accessories are engineered for your vehicle and can be included under the Ford New Vehicle Limited Warranty. Certain conditions, limitations and exclusions apply. See your Dealer for details.

L'expérience hors route « Off-Road» de Bronco propose des terrains de jeux pour l'aventure en plein air. Les propriétaires de détail originaux qui achètent et prennent livraison du Bronco Sport auront l'occasion de participer à un programme d'expérience de une valeur de plus de 2 500 \$. Les sont pas admissibles. Consultez le [video.com](#) pour plus de détails.

REMARQUE: CE PRIX EST PRÉSENTÉ COMME GUIDE. LES CONCESSIONNAIRES PEUVENT VENDRE POUR MOINS ET NE SONT, D'AUCUNE FAÇON, OBLIGÉS D'ACCEPTER CE PRIX DE DÉTAIL SUGGÉRÉ

Star ratings range from 1 to 5 stars (★★★★★), with 5 being the highest.
Les cotes varient de 1 à 5 étoiles (★★★★★), 5 étant la cote la plus élevée

3FMCR9BN7SRF20033

insistez sur Ford Protect! Le seul programme d'entretien prolongé entièrement garanti par Ford et honoré à tous les établissements Ford au Canada et aux États-Unis. Visitez votre concessionnaire Ford ou le site www.ford.ca pour obtenir de plus amples renseignements.

Service FordPass Connect™ requies (consultez les modalités de l'application pour en savoir plus). Le service de connectivité et les fonctions de commande connexes dépendent de la disponibilité d'un réseau 4G compatible. L'évolution de la technologie et des réseaux cellulaires peut avoir une incidence sur les caractéristiques fonctionnelles et leur disponibilité, ou sur la prestation continue de certaines fonctions, les empêchant de fonctionner. Des frais de messagerie texte et de transmission de données peuvent s'appliquer. Consultez le site Web Ford de votre région pour connaître notre politique de confidentialité.

**POUR USAGE
INTERNE
SEULEMENT**